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Abstract (en)
[origin: FR2683578A3] The invention concerns a key for a cylinder lock, the flat sides of the key having longitudinal ribs and/or grooves running in
the direction in which the key is inserted into the keyhole. The key is characterized in that at least one of the flat sides of the key also has at least
one groove (18, 19, 20) which is shorter than the shaft (2) of the key and which is inclined at an angle to the direction (3) in which the key is inserted
into the lock.

Abstract (fr)
Clé pour serrure a cylindre dont les plats présentent des nervures et/ou des rainures longitudinales dans le sens d'introduction de la clé dans son
canal, caractérisée en ce qu'au moins une rainure profilée (18, 19, 20), dont la longueur est inférieure a celle de la tige de clé (2), est disposée
obliquement par rapport au sens d'introduction (3) de la clef dans la serrure, sur I'un au moins des plats de la clé.
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